

日期：二零二六年九月一日(星期二)

Date：1 September 2026 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
地區設施及工程委員會 District Facilities and Works Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 陳壇丹先生提問：有關沙田區電動車充電設施安全規管事宜
Question Raised by Mr CHAN Tan-tan on the Safety Regulations for Electric Vehicle Charging Facilities in Sha Tin District
2. 姚嘉俊先生提問：有關沙田區建設智慧供水系統以減少水管滲漏爆裂事宜
Question Raised by Mr YIU Ka-chun on the Implementation of Smart Water Supply System in Sha Tin District to Reduce Water Pipe Leaks and Bursts
3. 梁家瑋先生提問：有關沙田區郊野公園遠足徑保養維修、安全風險及管理機制事宜
Question Raised by Mr LEUNG Ka-wai on the Maintenance, Safety Risks, and Management Mechanisms of Hiking Trails in Country Parks in Sha Tin District
4. 康樂及文化事務署沙田區康體設施管理匯報(二零二六年五月至八月)
Report by the Leisure and Cultural Services Department on Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin District (May to August 2026)

5. 沙田區社區會堂管理報告(二零二六年四月至六月)
Report on the Management of Community Halls in Sha Tin District (April to June 2026)